
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 14. januar 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 664
Vil ministeren – i forlængelse af ministerens henvisning til rapporten ”Analyse af forsy-
ningssikkerhed på vandområdet” i sit svar på MOF alm. del - spørgsmål 1277 (2019-20) –
redegøre for, hvorfor ministeren ikke har større fokus på at forbedre de renseanlæg, der
udleder til Øresund, Aarhus Bugt og Køge Bugt, når det i rapporten konkluderes, at: ”Det
skal bemærkes, at det kun er i de tre mest befolkningsrige oplande; Øresund, Aarhus
Bugt og Køge Bugt, at udledningen fra renseanlæggene udgør så stor en andel af den
samlede udledning, at en mindre procentvis ændring i udledningen fra renseanlæg vil
give en betydelig påvirkning af de samlede udledte mængder af næringsstoffer i forhold til
at opnå god økologisk tilstand i disse vandområder”?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jacob Jensen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jacob.Jensen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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